
Referat fra styremøte 04.10.22 

Hvor: Ormlia 

Til stede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Lilli Bergsjøbrenden, Rita Nordtug og 

Pia Pettersson 

 

1) Høststevnet: Alt i alt var det en god gjennomføring av stevnet på Sandsnesseter 17. 

og 18 september.  Vi har fått gode tilbakemeldinger fra deltagere, dommere, 

tilskuere og utleier. 

 

2) Trening på Sandsnesseter gressbane: Det har kommet tilbakemeldinger på at det har 

blitt endel trening som kanskje ikke er blitt avtalt med grendelaget -  lydighetsgruppa 

har inngått skriftlig avtale om bruk av gressbanen en dag i uken fra 1.mai - 

1.september 2023.  All annen trening må avklares med grendelaget. 

 

3)  Ny ansvarlig for agilitygruppen: - Da tidligere ansvarlig har trukket seg, ønsker 

agilitygruppa å hente inn instruktør til sesongkurs ca. en gang i måneden. Gruppen 

prøver å ordne dette selv med bistand fra kursansvarlig. Som kontaktperson for 

agilitygruppa har styret foreslått Beate Omholt – hun har takket ja.  

 

4) Økonomi: Stabilt god 

 

5) Eventuelt:   

• Overbygg hallen.  Sålen er støpt,  det gjenstår å sette opp vegger og tak. Dette skal 

gjøres i oktober/november. 

• Det blir kveldsstevne i rallylydighet i hallen onsdag 9. november, det blir en dommer 

og maksimum 60 deltagere.  Det er åpent for påmelding. 

• Charlotte bestiller tømming av søppelcontainer. 

• Fastsatt pris for bronsemerkeprøve er nå kr 150,- pr ekvipasje.  Halvparten av dette 

går til dommerhonorar.  Dato blir publisert om litt. 

• Er det interesse for julebord? Meningsmåling legges ut på Facebook.  

 

Neste styremøte blir onsdag 2. november. 

 

Ref. Christel Cyvin 



 

 

 

 

 

 


